
El senyal tombat en I’accident,  amb les rodes  del vehicle encara marcades  a terra. / R.C.

L’akaldesa  de Vila-sacra reclamar
! controls  de velocitat a la variant,

on ja hi ha hagut un accident -
Un‘cotxe  va passar per sobre el giratori I’endemà  de la inaugutació

ROBERT CARMONA / Vila-sacra
0 L’alcaldessa de Vila-sacra demanarà

ja hi va haver  el primer accident: U\n

a la Generalitat que estable& controls
cotxe va passar per sobre el giratori d’ac-
cés al municipi, i es va endur un dels

de velocitat a la’ recentment estrenada senyals. També esvolen prendre mesures
variant de la C-260, després que l’endemà
mateix de la inauguració  diumenge-

perquè no es corri  tant pel tracat  de
l’antiga C-260, pel mig del poble.

No havia passat ni un
dia des que Jordi Pujol ha-
via inaugurat la variant de
Vila-sacra que jàs’hi havia
produït  el primer accident.
Un cotxe amb excés de ve-
Jocitat  va travessar el gi-
ratori d’accés al municipi
pel mig i va tombar un dels
senyals. «La gent corre
molt i no coneix encara
aquest tracat  de la carre-
tera, que té gairebé tres
quilòmetres entre giratori
i giratori i dóna la sensació
de ser com una autopista»,
apunta l’alcaldessa, Maria
Carme  Barceló,  la qual ha

anunciat  que reclamara a
la Generalitat que esta-
bleixi controls  de velocitat.
«Si es posen cartells  en que
s’anuncien controls  periò-
dics,  els conductors s’hi
pensaran dues vegades  i
evitarem que es facin  mal»,
destaca Barceló,  la qual
també té un altre proble-
ma de trànsit inesperat.
L’obertura de la variant ha
tret del mig del poble gai-
rebé tota la circulació,
pero els pocs  conductors
que hi passen es troben
amb una carretera recta
i amb possibilitats de có-

rrer més que abans. «Van
a molta velocitat i si no
es canvia  d’hàbits  haurem
de prendre alguna mesura,
com ara posar bandes\ele-
vades  que impedeixin a la
gent que corri»,  assegura
Barceló,  la qual afirma que
hi ha molts conductors que
ni tan sols  fan cas del se-
màfor, confiats que gaire-
bé no hi ha circulació.
«D’aquí  a un mes podrem
valorar més com ha evo-
lucionat tot, pero si això
continua així s’ha de fer
alguna cosa», afegeix Bar-
celó.


